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1. Kokouksen avaaminen 

Esitys: Puheenjohtaja Elina Reims avaa kokouksen ajassa 18.00. 

 

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims avasi kokouksen ajassa 18.00. 

 

2. Kokouksen laillisuus ja päätösvaltaisuus  

Esitys: Johto ry:n sääntöjen mukaan hallitus on päätösvaltainen, kun vähintään puolet sen jäsenistä, 

puheenjohtaja tai varapuheenjohtaja mukaan luettuna on läsnä. Todetaan kokous laillisesti 

koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

 

Päätös: Todettiin kokous laillisesti koollekutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 

  

3. Kokouksen pöytäkirjantarkastajien valinta  

Esitys: Valitaan kokoukselle kaksi (2) pöytäkirjantarkastajaa. 

 

Päätös: Valittiin kokoukselle pöytäkirjantarkastajiksi Joni Mettälä ja Aapo Nieminen. 
 

4. Kokouksen esityslistan hyväksyminen  

Esitys: Lisätään kohdaksi 13. Tietojohtajakilta Man@gerin 24. vuosijuhlat. 

 

Päätös: Hyväksytään esityslista esitetyin muutoksin kokouksen työjärjestykseksi.  

  

5. Ilmoitusasiat ja posti  

Esitys: Merkitään ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.  

Keskustelu: 

Puheenjohtaja ilmoittaa jeemoi. Johto ry. on saanut TREYltä järjestökummin, Ellinoora Laaksosen ja 

Johto ry on otettu Syndikaattiin. Järjestökummia voitaisiin hyödyntää kollegioissa. Vanha dekaani 

Matti Sommarberg tervehti kokoustajia. Elina tapasi Antti Lönnqvistiä. Managerin vujukutsu tuli 

postissa. TREYn järjestöstartti järjestetään 6.2. ja ilmoittautuminen päättyy tänään. 

 

Päätös: Merkittiin ilmoitusasiat ja posti tiedoksi.  

 

6. Talous 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Rahastonhoitaja saanut OP:n käyttöoikeudet ja tilannut itselleen pankkitilin tunnukset, joita odottelee 

parhaillaan. Pitäisi tulla viimeistään vk 5 alussa. On saatu Tullikamarin Klubilta virheellisesti lasku. 

Selvitellään, miten saadaan tiedekunta maksamaan niiden pikkujoulujen tilan lasku, joka tuli meille. 

Puheenjohtajalle on myös tullut oikeudet OP:lle. Kollegioon meni hieman vähemmän kuin 

suunniteltiin. 

 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 
 

7. Sähköiset päätökset 

Esitys: Hyväksytään seuraavat sähköiset päätökset:  
a. Maksetaan PRH:lle 25 euroa yhdistyksen nimenkirjoitusoikeuksien muuttamisesta. 
b. Budjetoidaan Boomi ry:n 56. vuosijuhlien illalliskortteihin 100 euroa ja lahjaan 20 euroa. 
c. Budjetoidaan tammikuun kollegion tarjoiluihin 30 euroa. 

Päätös: Hyväksyttiin päätökset. 

 

8. Viestintä 



Esitys: Merkitään tiedoksi. 
Keskustelu: 
Hallituksen Instagram-esittelyt käynnissä. Verkkosivujen sisältöjä on päivitetty. Verkkosivuja 

voitaisiin päivittää verkkosivujen sisältöjä verkkosivuiltakoulussa. Voisi kirjata pestien kuvaukset 

auki. Sivuideoita olisi: toimintaan tapahtumat, fuksille, yhteistyökumppaneille. Mea on selvittänyt 

meidän Meta-yritystilien yhdistämistä. Olemme saanut Google for non-profit-statuksen. Canvan non-

profit-status odottaa vahvistamista. Kollegioviestintää kehitetty ja siitä on saatu hyvää palautetta. 

BeReal tuli kohdan käsittelyn aikana. 

Päätös: Merkittiin tiedoksi.  

 

9. Edunvalvonta 

Esitys: Merkitään tiedoksi.  

Keskustelu: Kontaktoitiin tiedekunnan järjestöjä ja pidettiin kopojen yhteinen tapaaminen. 
Järjestettiin kollegio 22.1. Hervannassa. Osallistujia oli yhteensä 12 kappaletta. Koulutuksen 

ohjausryhmä oli tänään 23.1. ja siellä käsiteltiin yliopistojen valintakoeuudistusta. Koulutuksen 

ohjausryhmässä ei ehditty käsittelemään Tampereen yliopiston linjauksia pedagogista hyvinvointia 

tukevan opetustarjonnan toteuttamiseksi. Lausuntoja siihen toivotaan ensi viikon loppuun mennessä. 

 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

10. Kansainvälisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi.  

Keskustelu: Koitettu saada yhteistä kv-vastaavien tapaamista aikaseksi, mutta yhteistä hetkeä ei 

löydetty vielä. Suunnitellaan muiden kv-vastaavien kanssa vuoden tapahtumia ja mihin kaikkeen kv-

tukea tulisi hakea. Kansainvälisyystukea tullaan hakemaan – hakuaikaa on 25.2. asti. 

 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

11. Yhteisöllisyys 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: 

Hallitussitsit ovat tulossa 20.2.2024, paikkana Klubi57. Ideoitiin teemaa. Hallituslaiset ovat 

hallitussitseillä nakissa. Saavutaan paikalle neljäksi. Tällä viikolla on tarkoitus saada 

ilmoittautumisasiat kondikseen. 

Selvitetään maaliskuun fuksitapahtumaa. Konsepti olisi kopotapahtuman ja fuksisitsien kombo. 

Asiatapahtuma olisi avoin kaikille ja siellä esiteltäisiin tiedekunnan sisäisiä sivuainemahdollisuuksia, 

sitsit olisivat vain fukseille suunnattu. 

 

Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

12. Johtajuussymposium 

Esitys: Merkitään tiedoksi. 

Keskustelu: Elina on saanut yhteyden yliopiston yhteyshenkilöön. Yliopisto haluaisi ottaa isompaa 

roolia tapahtumasta – yliopisto kuitenkin tarvitsee meitä tapahtuman onnistumiseen. Yhteydenpito on 

hyvä pitää tiiviinä. Teema voisi olla esimerkiksi tulevaisuus tai tekoäly. Voisi koittaa saada yliopiston 

puolella synergioita esimerkiksi kursseille niin että Johtajuussymposium olisi osana opetusta. 

 



Päätös: Merkittiin tiedoksi. 

 

13. Tietojohtajakilta Man@gerin 24. vuosijuhlat 

Esitys: Managerin vuosijuhlat järjestetään 15.-16.3.2024. Budjetoidaan illalliskortteihin 75 euroa ja 

lahjaan 20 euroa. 

Keskustelu:  

Aapo Nieminen ja Joni Mettälä ovat kiinnostuneita edustamaan Johtoa vuosijuhlilla. 

 

Päätös: Lähetetään Aapo Nieminen ja Joni Mettälä Managerin vuosijuhlille. Budjetoitiin 

illalliskortteihin 75 euroa ja lahjaan 20 euroa. 

 

14. Muut esille tulevat asiat 

Esitys: Merkitään muut esille tulevat asiat tiedoksi.  

Keskustelu: 

Katsotaan merkkejä ja pinssejä kokouksen jälkeen. Voisimme työstää strategiaa Johdolle ja asiaa voisi 

toteuttaa myöhemmin valittavan työryhmän muodossa. Hallitus voisi virkistäytyä säännöllisesti. 

Jaetaan vastuita niin, että jokaisella olisi vastuulla yhden hengailuillan järjestäminen. Jaettiin vastuut 

seuraavasti 
Helmikuu: Mea 

Maaliskuu: Iivari 

Huhtikuu: Alli 

Syyskuu: Aapo 

Lokakuu: Joni 

Marras/Joulukuu: Elina 

 

Päätös: Merkittiin muut esille tulevat asiat tiedoksi. 

 

15. Seuraavan kokouksen ajankohta 

Esitys: Päätetään seuraavan kokouksen ajankohta.  

Päätös: Seuraava kokous pidetään 5.2. kello 18.00. Kokoukset pidetään joka toinen viikko parillisilla 

viikoilla maanantaisin kello 18.00, poikkeuksena kollegioviikot, jolloin kokoustetaan tiistaisin.  

 

16. Kokouksen päättäminen 

Päätös: Puheenjohtaja Elina Reims päätti kokouksen ajassa 19.41. 

 

Virallista allekirjoitettua pöytäkirjaa säilytetään Johto ry:n sähköisessä arkistossa. 

 


